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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Θερμό φθινόπωρο βλέπουν τα συνδικάτα
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

355.67 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

θερμό φθινόπωρο βλέπουν τα συνδικάτα
Αποφάσεις για τη συμμετοχή στο συλλαλητήριο της ΔΕΘ λαμβάνουν ΕΚΒ και ΑΔΕΔΥ

Η κορύφωση των κινητοποιήσεων θα γίνει το Σάββατο 
10 Σεπτεμβρίου, ημέρα των εγκαινίων της ΔΕΘ (φωτό αρχείο)

Τ
η δική τους απάντηση 
προετοιμάζουν τα συνδι
κάτα με τις καθιερωμέ
νες κινητοποιήσεις κατά την 

ημέρα των εγκαινίων της ΔΕΘ, 
στη Θεσσαλονίκη. Ηδη οριστι- 
κοποιούνται κάποιες οργανωτι
κές λεπτομέρειες, ενώ την ερ
χόμενη εβδομάδα θα αποσαφη
νιστούν η στάση και ο τρόπος 
συμμετοχής και εκπροσώπη
σης των κομμάτων της αντιπολί
τευσης στις κινητοποιήσεις των 
συνδικάτων.

Η κορύφωση των κινητοποιήσε
ων θα γίνει το Σάββατο 10 Σεπτεμ
βρίου, ημέρα των εγκαινίων. Συγ
κεκριμένα, έχουν προγραμματι
στεί δύο μεγάλες συγκεντρώσεις 
από ΓΣΣΕ-ΑΔΕΔΥ και ΠΑΜΕ, ενώ 
θα υπάρξουν και κάποιες μικρότε
ρες από σωματεία και πολιτικούς 
φορείς που πρόσκεινται στον χώ
ρο της εξωκοινοβουλευτικής αρι
στερός.

Η ολομέλεια της διοίκησης του 
Εργατικού Κέντρου Βόλου θα συ
νεδριάσει μεθαύριο Πέμπτη, για 
να λάβει απόφαση να συμμετάσχει 
στο συλλαλητήριο που θα διοργα- 
νώσουν από κοινού ΓΣΕΕ και ΑΔΕ
ΔΥ.

Με κεντρικό σύνθημα «Μηδενι

κές αντοχές και ανοχές» η ΓΣΕΕ 
έχει λάβει απόφαση και καλεί τους 
εργαζόμενους σε συγκέντρωση, 
στις 6 το απόγευμα, στο άγαλμα 
του Βενιζέλου.

Στο μακροσκελές διεκδικητικό 
πλαίσιο περιλαμβάνεται το αίτημα 
για μέτρα στήριξης για την αντιμε
τώπιση της ακρίβειας, αλλά και της 
ανεργίας, η επαναφορά του κατώ- 
τατου μισθού στα 751 ευρώ, ζητή
ματα που αφορούν σε εργασιακά 
θέματα (πλαίσιο διοργάνωσης 
απερνιών, υπογραφή συλλογικών 
συμβάσεων ερνασίας) κ.ο.κ.

Μετά τις ομιλίες από εκπροσώ

πους της ΓΣΕΕ και της ΑΔΕΔΥ, θα 
ακολουθήσει πορεία στους κεντρι
κούς δρόμους της πόλης η οποία 
θα καταλήξει στο συνεδριακό κέν
τρο «I. Βελλίδης».

Την ίδια ώρα, το δικό του συλλα
λητήριο διοργανώνει το ΠΑΜΕ. Θα 
γίνει σε απόσταση αναπνοής από 
τη ΔΕΘ, στην πλατεία της ΧΑΝΘ. Το 
διεκδικητικό πλαίσιο της συγκέν
τρωσης αποτυπώνεται σε σποτ το 
οποίο κυκλοφορεί ήδη από χθες 
και στο οποίο αναφέρεται ότι «Η 
ζωή μας δεν μπαίνει σε vouchers 
και pass. Οργάνωση και αγώνας 
για ζωή με δικαιώματα. Πα αυξή

σεις στους μισθούς. Για ρεύμα και 
καύσιμα φθηνά για τον λαό».

Κινητοποιήσεις θα γίνουν και τις 
προηγούμενες ημέρες πριν από τα 
εγκαίνια της ΔΕΘ. Ήδη η ΠΟΕΔΗΝ 
έχει ανακοινώσει διήμερο κινητο
ποιήσεων στις 9 και 10 Σεπτεμβρί
ου με πραγματοποίηση στάσης ερ
γασίας από τις 08:00 έως τις 
15:00 για τα σωματεία-μέλη της.

Την Παρασκευή 9 Σεπτεμβρίου 
θα γίνει η καθιερωμένη πορεία των 
υγειονομικών η οποία θα εκκινή
σει στις 8 το πρωί από το Ιπποκρά- 
τειο Νοσοκομείο, θα διέλθει από 
υγειονομικές μονάδες και θα κατα- 
λήξει στο υπουργείο Μακεδονίας 
Θράκης. Το Σάββατο 10 Σεπτεμ
βρίου, η ΠΟΕΔΗΝ θα συμμετάσχει 
στο συλλαλητήριο των ΓΣΕΕ-ΑΔΕΔΥ 
στο άγαλμα Βενιζέλου.

Στο διεκδικητικό πλαίσιο της ΠΟ
ΕΔΗΝ περιλαμβάνονται «η ένταξη 
στα βαρέα και ανθυγιεινά, η άρση 
των αναστολών των ανεμβολία- 
στων υγειονομικών, οι αυξήσεις μι
σθών, η μονιμοποίηση συμβασιού- 
χων, η εκδίωξη των εργολάβων 
από τα νοσοκομεία, οι προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού, η χρηματο
δότηση του ΕΣΥ, να χαρακτηριστεί 
η επαγγελματική νόσος σαν εργατι
κό ατύχημα και να ισχυροποιηθεί η 
δημόσια υγεία-πρόνοια».



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  “Πάση θυσία να ενισχυθει το Νοσοκομειο Συρου
Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ

ΚΥΚΛΑΔΩΝ
Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1878.47
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Συνέντευξη Τύπου εκπροσώπων Tns ΠΟΕΔΗΝ στη Σύρο, από κοινού με την π

“Πάση θυσία να ενισχυθι
Στο προσκήνιο πα
ραμένουν τα προ
βλήματα στελέχωσα 
που συνοδεύουν τη 
λειτουργία του Γενικού 
Νοσοκομείου Σύρου 
oXous tous τελευ- 
Taious μήνε$, με την 
Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων 
Δημοσίων Νοσοκο
μείων (ΠΟΕΔΗΝ) 
να δηλώνει ευθέος 
τη στήριξή Tns otous 
αγώνε$ και tis κινητο
ποιήσει του Σωματεί
ου Εργαζομένων Tns 
μεγαλύτερη5 δευτερο
βάθμιοί νοσηλευτική5 
δομή$ των Κυκλάδων.

Χ
θεε το μεσημέρι ο πρόε- 
6pos ins ΠΟΕΔΗΝ, Μιχά- 
Ans Γιαννάκοε και το μέ- 
Aos, Δημήτρηε Κουρουβακάληε 

επισκέφθηκαν στο Νοσοκομείο 
Tns Σύρου και είχαν επαφή με 
την πρόεδρο των εργαζομένων, 
Κατερίνα Καλογεράκη, ενώ συ
νάντησαν ακόμη τον Διοικητή του 
Νοσοκομείου, ΜιχάληΖουλουφό.

Τα δύο πρόσωπα ms ΠΟΕΔΗΝ 
από κοινού με την κα Καλογερά- 
κη παραχώρησαν συνέντευξη 
Τύπου στον χώρο του ΚΕΦΙΑΠ, 
προβαίνονταε σε μία γενικότερη 
ενημέρωση για τη λειτουργία του 
Νοσοκομείου κατά τη θερινή πε
ρίοδο, αναφορικά με την οποία 
εξήγησαν ncos δεν υπήρξε καμία

ουσιαστική ενίσχυση σε ανθρώ

πινο δυναμικό.
Σύμφωνα με όσα υπογράμμι

σαν η στήριξη του μεγαλύτερου 

Νοσοκομείου των Κυκλάδων πρέ
πει να αποτελέσει προτεραιότητα 
για την πολιτεία, καθώε καλείται 

να καλύπτει tis ανάγκε$ svos ολό
κληρου νησιωτικού νομού.

Κ. Καλογεράκη:
Χωρίε ενίσχυση 
“έκλεισε” η θερινή 
περίοδοε

Η npos6pos του Σωματείου

Εργαζομένων του Γενικού Νο
σοκομείου Σύρου, Κατερίνα 
Καλογεράκη, αφού καλωσόρισε 
tous εκπροσώπουε ms ΠΟΕΔΗΝ, 
ανέδειξε το ysyovos ncos η δευ
τεροβάθμια νοσηλευτική δομή 
των Κυκλάδων δεν ενισχύθηκε 
την καλοκαιρινή περίοδο oncos 
θα έπρεπε, εκφράζονταε παρα
κάτω την ανησυχία ms για την 
κατάσταση που θα διαμορφωθεί 
την προσεχή χειμερινή περίοδο.

Σύμφωνα με την ίδια, για μία 
ακόμη φορά η λειτουργία του 
Νοσοκομείου στηρίχθηκε "στο 
φιλότιμο του προσωπικού του”.

“Μετά από τόσεε κινητοποι

ήσει που έχουμε κάνει για το 
Νοσοκομείο, τα προβλήματα τα 
οποία τα γνωρίζουμε όλοι, πα
ραμένουν κι έχουν γιγαντωθεί. 
Εν μέσω τουριστικήε περιόδου 
το Νοσοκομείο λειτούργησε 
oncos λειτούργησε με as προ
σπαθεί του προσωπικού του” 
ξεκαθάρισε η ίδια πρωτίστου 
στην τοποθέτησή ms, διευκρινί- 
ζοντα$ παρακάτω ncos σχετικά με 
το βασικό θέμα Tns λειτουργίαε 
των εργαστηρίων, από πλευράε 
Σωματείου έχει ειπωθεί η πραγ
ματικότητα.

“Είπαμε την αλήθεια. Από as 2 
μέχρι και as 22 Αυγούστου εργα
στήρια και αιμοδοσία λειτούργη
σαν με έναν ιατρό ο onoios npos 
τιμήν του ήρθε να pas βοηθήσει 
γιατί η 2η ΥΠΕ δεν έδωσε τη λύ
ση που θα έπρεπε. Δεν είχαμε 
ιατρό στα εργαστήρια και θέλω 
να πω ότι αν το προσωπικό των 
εργαστηρίων και Tns αιμοδοσιΤκ 
δεν δεχόταν να συνεργαστεί με 
τον ιδιώτη - που οικειοθελώε 
και xcopis σύμβαση ήρθε να pas 
βοηθήσει - δεν θα δούλευε cos 
Νοσοκομείο” διευκρίνισε ανα
λυτικότερα, με φόντο τα ποικίλα 
σχόλια που εκφράστηκαν όταν 
το Σωματείο είχε κάνει λόγο για 
φόβο υποβάθμισηε του Νοσο
κομείου σε Κέντρο Υγείαε όσον 
αφορά τη λειτουργία του μέσα 
στον Αύγουστο.

“Είναι το κεντρικό Νοσοκομείο 
του νομού και εν μέσω θερινήε 
περιόδου δεν βοηθηθήκαμε. Δεν 
θέλω να φανταστώ τι βοήθεια θα

έχουμε τον χειμώνα. Το Νοσοκο
μείο λειτούργησε από το φιλότιμο 
του προσωπικού” επανέλαβε η 
πρόεδροε, σημειώνονταετέλοε, 
ncos θα πρέπει να δοθούν λύ- 
σειε σε όλα τα προβλήματα και 
δη σε επίπεδο κάλυψηε κενών 
προκειμένου να προασπιστεί η 
λειτουργία του πρωτίστωεί!) για 
τον μόνιμο πληθυσμό ms Σύρου 
και των Κυκλάδων.

Σημειώνεται ncos η κα Κα- 
λογεράκη μίλησε θετικά για 
τον Διοικητή του Νοσοκομείου 
Σύρου, Μιχάλη Ζουλουφό, λέγο- 
vras χαρακτηριστικά ncos, “έκανε 
φιλότιμεε προσπάθειεε” για τη 
στελέχωση ενώ δεσμεύθηκε ncos 
το Σωματείο θα εξακολουθήσει 
να αγωνίζεται “μέχρι να δούμε 
να γίνονται πραγματικότητα οι 
δεσμεύσει για προκηρύξει, για 
προσλήφειε προσωπικού”.

Μ. FiavvdKOS: 

Σημαντικά 
προβλήματα 
στη στελέχωση 
αν και ανέμεναν 
επισκεψιμότητα

Αμέσωε μετά, υπήρξε αναλυ- 
tikos στην τοποθέτησή του για το 
Νοσοκομείο Σύρου ο πρόεδροε 
ms ΠΟΕΔΗΝ, MixaAns Γιαννά- 
kos, ευχαριστώντα5 αρχικά το 
Σωματείο και την πρόεδρο για 
την πρόσκληση.

“θεωρώ ότι ήταν χρέοε pas 
να ανταποκριθούμε” ανέφερε

αρχικά ο πρόεδροε Tns ΠΟΕΔΗΝ, 
λέγοντα5 ncos προ ms συνέντευ- 
ξη5 Τύπου, είχε μία ξενάγηση σε 
όλα τα Τμήματα του Νοσοκομεί
ου, ενώ ακολούθησε συνάντηση 
με τον Διοικητή του Νοσοκομείου 
και την αναπληρώτρια ms 2ns 
ΥΠΕ Πειραιάς και Αιγαίου. “Στη 
συνάντησή pas, δεσμεύθηκαν 
ότι οι προσπαθεί tous θα εί
ναι διαρκείε προκειμένου το 
Νοσοκομείο να στελεχωθεί και 
να προσφέρει ασφαλείε Υπη- 
ρεσίεε.Όμωε η πραγματικότητα 
είναι ότι για ένα ακόμη καλοκαίρι, 
όχι μόνον η Σύροε που είναι το 
Νοσοκομείο avatpopas για όλεε 
tis Κυκλάδεε, δυστυχώε, υπήρ
χαν σημαντικά προβλήματα στη 
στελέχωση των Κυκλάδων και 
θα πω σε όλεε tis υγειονομικέε 
μονάδεε.Ήξεραν ότι φέτο5 ειδικά 
και μεγάλη επισκεψιμότητα θα 
υπάρχει, αλλά και επειδή δεν 
ισχύουν, δεν ίσχυαν και επειδή 
άρθηκαν τα περιοριστικά μέτρα, 
θα υπήρχε και μεγάλη διασπορά 
του Covid” σχολίασε ο κ. Γιαννάκ- 
kos, προσθέτονταε ncos oacpcos 
σταθερά υπάρχουν ασθενείε που 
ζητούν υπηρεσίεε για όλεε tis 
παθήσειε.

Έμφαση στην 
παροχή κινήτρων. 
Συνεννόηση πολιτείαε 
και αυτοδιοίκησηε

Σε συνέχεια των ανωτέρω, ο 
πρόεδροε ms ΠΟΕΔΗΝ μίλησε 
για τη σημασία ms napox0s κι
νήτρων npos το ιατρικό προσω
πικό, κάτι που oncos εξήγησε θα 
πρέπει να εξετάσει με ευθύνη η 
πολιτεία, με δεδομένο το πρό
βλημα ms υποστελέχωση5 των 
υγειονομικών δομών στα νησιά 
και το υψηλό kootos ζωήε, που 
λειτουργεί αποτρεπτικά για την 
αποδοχή θέσεων.

“θα περιμέναμε έναν συν
δυασμό παρεμβάσεων από την 
πλευρά ms πολιτείαε προκειμέ
νου να ενισχυθούν οι υγειονο- 
μικέε μονάδεε των νησιών σε 
υγειονομικό, νοσηλευτικό και 
ιατρικό προσωπικό. Δεν είναι 
μόνον μία προκήρυξη, θα πρέπει 
να βλέπουμε και τα κίνητρα τα 
οποία χορηγούνται otous ερ- 
γαζόμενουε για να καλύπτουν 
τιs υγειονομικέε μονάδεε των 
νησιών” ανέφερε σχετικά, τονί- 
ζονταε ακόμπ ncos, “θα πρέπει 
να υπάρχει έναε συνδυασμόε 
κινήτρων και υπηρεσιακά αλλά
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1  “Πάση θυσία να ενισχυθει το Νοσοκομειο Συρου
Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ

ΚΥΚΛΑΔΩΝ
Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2022

οόεδρο του Σωματείου Εργαζομένων Tns δευτεροβάθμιοί νοσηλευτικά Sophs

μ το Νοσοκομείο Σύρου”
και μισθολογικά". Ενδεικτικά, 
πρόσθεσε ntos οι πίνακεε για 
ίο προσωπικό θα είναι χρήσιμο 
να είναι σιαθερά ανοικτοί, ενώ 
επανέλαβε ntos, “θα πρέπει να 
υπάρχει και συνιονισμόε ίων το
πικών φορέων προκειμένου να 
υποδέχονται και να εξυπηρετούν 
στη διαμονή ιατρούε”.

“Καλούμετην πολιτεία, γιατίτο 
ζήτημά μαε δεν είναι να αναδει- 
κνύουμε μόνον τα προβλήματα, 
να επιδείξει τη δέουσα προσοχή 
και να επιλύσει τα προβλήματα 
τα σημαντικά ins στελέχωσηε" 
υπογράμμισε ο κ. Γιαννάκοε, κά- 
νονταε παρακάτω μία σύντομη 
περιγραφή των συνεπειών ins 
υποστελέχωσηε στο Νοσοκομείο 
Σύρου.

Η κατάσταση στο 
Νοσοκομείο Σύρου

0 πρόεδροε ms ΠΟΕΔΗΝ ξε
κίνησε τονίζονταε ntos η στελέ- 
χωση του Νοσοκομείου πρέπει 
να προχωρήσει καθώε στη Σύρο 
λειτουργεί και η πτητική βάση του 
ΕΚΑΒ, που καλύπτει άλατα νησιά.

Αμέσωε μετά εστίασε στο 
σοβαρό θέμα ins αναστολήε 
λειτουργίαε ins ΜΑΦ. “Η μονα
δική ΜΑΦ για tis Κυκλάδεε είναι 
εδώ στη Σύρο. Τρία κρεβάτια που 
διαφημίστηκαν και τα περιμένει ο 
κόσμοε. Αυτέε οι κλίνεε σήμερα 
δεν λειτουργούν. Δεν είναι για 
εμάε επιχείρημα ότι δεν υπάρ
χει διασωλπνωμένο περιστατικό 
γιατί το μήνυμα που δίδεται npos 
τα έξω είναι ntos όταν υπάρχει 
διασωλπνωμένο περιστατικό 
σε ένα νησί των Κυκλάδων, η

ΜΑΦ ms Σύρου έχει αναστεί- 
λει τπ λειτουργία ms και πάει το 
περιστατικό Αθήνα” εξήγησε ο 
ίδιοε, αναφέρονταε ntos αυτή 
δεν λειτουργεί καθώε οι δύο 
καρδιολόγοι, καλύπτουν κενά 
στην καρδιολογική κλινική. Επί- 
ons, στηλίτευσε το γεγονόε ms 
μη λειτουργία ms παιδιατρικήε 
κλινικήε, καθώε “το νοσηλευτικό 
προσωπικό απασχολείται στην 
κλινική Covid”.

Επιπλέον, εστίασε στο θέμα 
των εργαστηρίων. Titos μπορεί 
ένα δευτεροβάθμιο Νοσοκομείο 
να λειτουργήσει αν έστω και μία 
ημέρα δεν μπορεί να υποστηρίξει 
με εξετάσειε μικροβιολογικέε

ή να μην υπάρξει αιμοδοσία;” 
σχολίασε, λέγονταε παρακάτω 
ntos αυτή η κατάσταση οδηγεί σε 
μία “πρωτοβάθμια λειτουργία”.

0 κ. Γιαννάκοε μίλησε ακόμη 
και για τον χειρουργικό τομέα. 
“Εκεί νοσηλεύονται όλα τα περι
στατικά, ορθοπεδικά, χειρουργι
κά, ουρολογικά. Εκεί υπάρχουν 
δύο θάλαμοι ms παθολογία 
κλινική5 και 14 άτομα προσω
πικό έχουν στην ευθύνη tous 
όλη τη λειτουργία ms κλινική5” 
ανέφερε, εξηγώνταε ntos ακόμη 
και οι προσλήψειε που σημείωσε 
π Διοίκηση ntos έχουν γίνει, δεν 
επαρκούν όταν ταυτόχρονα το 
Νοσοκομείο “ταλαιπωρείται” από

μετακινήσει προσωπικού, συ
νταξιοδοτήσει ενώ οι ανάγκεε 
σε Τμήματα που ανοίγουν είναι 
αυξπμένεε.

“Σε κάθε κλινική είναι μία νο- 
σπλεύτρια npos 25 ασθενείε” 
πρόσθεσε π κα Καλογεράκη, 
ενώ ο πρόεδροε ms ΠΟΕΔΗΝ 
παρακάτω μίλησε και για την με
γάλη “πληγή” των μετακινήσεων 
ιατρικού προσωπικού.

‘Όλα αυτά δείχνουν μία λει
τουργία δύσκολη. Ζορίζεται πολύ 
το Νοσοκομείο να λειτουργήσει 
λόγω ελλείψεων προσωπικού” 
πρόσθεσε ο ίδιοε σε απόλυτο 
τόνο, ενώ έθιξε και τον κίνδυνο 
που υπάρχει για το προσωπικό

το οποίο υπογράμμισε ntos “βρί
σκεται στο όριο ms προσωπικήε 
εξουθένωσηε”.

“Φεύγει το καλοκαίρι, αλλά 
έρχεται ο χειμώναε. Φεύγουν 
οι τουρίστεε, αλλά υπάρχουν οι 
μόνιμοι κάτοικοι που χρειάζονται 
περίθαλψη” ανέφερε ο κ. Γιαν- 
v0kos, κλείνονταε τπν ανωτέρω 
περιγραφή.

“Η πολιτεία επιτέλουε 
να ανταποκριθεί”

Αμέσωε μετά έγινε αναφορά 
και στο θέμα ms αναστολήε ερ- 
γασίαε orous υγειονομικούε που 
δεν έχουν εμβολιαστεί. “Την 1 η 
Σεπτέμβρη κλείνουν έναν χρό
νο τα άτομα που βρίσκονται σε 
αναστολή εργασίαε. Για μεγάλα 
χρονικά διαστήματα, το Σύστημα

στερείται tis υππρεσίεε 7.000 
εργαζομένων” σχολίασε τόσο ο 
πρόεδροε, όσο και το μέλοε ms 
ΠΟΕΔΗΝ, Δημήτρηε Κουρουβα- 
κάλη5, τονίζοντα5 μάλιστα ntos 
αυτό το προσωπικό δεν πληρώ
νεται ούτε για έναε μέροε των 
αποδοχών του. “Ταυτόχρονα με 
βάση το πειθαρχικό δίκαιο των 
δημοσίων υπαλλήλων, αν 0vas 
δημόσιοε υπάλληλοε προβεί σε 
μία κακουργηματική πράξη και 
τεθεί σε αναστολή, λαμβάνει το 
50% του μισθού εν αντιθέσει 
με αυτούε tous συναδέλφουε 
που δεν παίρνουν ούτε ευρώ 
μισθό” πρόσθεσε χαρακτηριστι
κά, λέγονταε ntos, “δεν υπάρχει 
κανένα νόημα πια να μένουν σε 
αναστολή εργασίαε. Καλέσαμε 
την κυβέρνηση να πάρει πίσω 
το μέτρο. Οι συνάδελφοι είναι 
απαραίτητοι. Και οι 14 συνάδελ
φοι για τη Σύρο είναι έναε πολύ 
μεγάλοε αριθμόε”.

Τέλοε, οι εκπρόσωποι ms 
ΠΟΕΔΗΝ μίλησαν για το αίτημα 
ένταξηε στα βαρέα και ανθυγι
εινά επαγγέλματα. “Δεν έχουμε 
ενταχθεί στα βαρέα και ανθυγι
εινά επαγγέλματα και χάνουμε 
δυστυχώε συνεχώε συναδέλ- 
(pous” πρόσθεσαν χαρακτηριστι
κά, λέγοντα5 ntos η ΠΟΕΔΗΝ θα 
επιμείνει στην άσκηση πίεσηε για 
όλα τα σχετικά αιτήματα. Τέλοε, 
δεν παρέλειψαν να εξηγήσουν 
ntos η κυβέρνηση πρέπει να πά
ρει πίσω το καθηκοντολόγιο και 
να προχωρήσει σεδιαβούλευση.

“θα πρέπει π πολιτεία πέ
ραν των χειροκροτημάτων να 
αναγνωρίσει εμπράκτου την 
προσπάθεια και να λύσει αυτά 
τα θεσμικά μαε προβλήματα” 
δήλωσαν τέλοε, κλείνονταε τη 
συνέντευξη Τύπου.
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1  Συζήτηση για τα προβλήματα του Νοσοκομείου
Θήρας

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

638.97 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συζήτηση για τα προβλήματα 
του Νοσοκομείου Θήρας

ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΘΗΡΑΣ 
SANTORINI HOSPITAL

|ι

Το Γ.Ν.Θ. (Γενικό 
Νοσοκομείο Snpas), 
για το οποίο σύσσωμη 
η θηραϊκή κοινω
νία έδωσε αγώνα 
μέχρι εηιτέλου$ να 
εγκαινιαστεί, έχει 
ουσιαστικά κλείσει 
για tous ασθενείε και 
όλοι αναμένουμε το 
οριστικό τέλοε του!

Ο
ι γιατροί φεύγουν ο 
έναs μετά τον άλλο και 
καινούριοι γιατροί δεν 

πατάνε το πόδι tous στο νησί. 

Το νοσοκομείο είναι υποστελε

χωμένο σε βασικέε ειδικότητεε 

onojs παθολόγοε, παιδίατροε,

καρδιολόγοε, αναισθησιολόγο$, 
πνευμονολόγο5 κλπ. Το πρόβλη
μα ms έλλειψηε υλικού ακόμη 
και για απλά χειρουργεία είναι 
πρωτοφανέε, τα προβλήματα 
τηε στέγασηε (που αντιμετω
πίζουν και οι καθηγητέε και 
πολλοί ακόμη) επίσηε. Οι ετή- 
σιεε συμβάσειε που προτείνει 
η διαχειρίστρια εταιρεία του 
νοσοκομείου pas (ΑΕΜΥ) είναι 
αποτρεπτικέε (noios γιατρόε θα 
μετακομίσει με την οικογένειά 
του για ένα χρόνο;).

Και άλλα πολλά...
Αλλά ουδείε ασχολείται με 

αυτά μέχρι να οδηγηθούμε σε 
απόγνωση και να αναφωνήσου
με όλοι μαζί «Ε, as γίνουν όλα 
ιδιωτικά να βρούμε την υγειά 
pas». Τπν υγεία pas, όμωε, δεν 
θα την βρούμε όσο παίζονται 
τέτοια παιχνίδια σε βάροε ms 
και σε βάροε ms ίδιαε pas ms 
ζωήε!

Η ευθύνη βαραίνει όλουε 
εκείνουε tous οπαδούε των 
ιδιωτικοποιήσεων στην κυβέρ
νηση και στην δημοτική αρχή 
που απαξιώνουν συστηματικά ή 
δεν έχουν την πυγμή να λύσουν 
τα προβλήματα του νοσοκομείου 
pas.

Απαιτούμε από την κυβέρ
νηση, την Περιφέρεια και την 
Δημοτική Αρχή να λύσουν όλα 
τα επιμέρουε προβλήματα ώστε 
να αποκτήσουμε ένα σύγχρο
νο, λειτουργικό, εξοπλισμένο, 
επανδρωμένο και ενταγμένο στο

ΕΣΥ (Εθνικό Σύστημα Υγείαε) 
νοσοκομείο και πουθενά αλ
λού. Ένα δημόσιο νοσοκομείο 
αντάξιο του νησιού που θέλει 
να λέγεται Kopucpaios τουριστι- 
kos προορισμόε του πλανήτη. 
Οποιαδήποτε άλλη πρόταση για 
ΣΔΙΤ, ιδιωτικοποίηση, κλπ. θα 
pas βρει κάθετα αντίθετουε.

Καλούμε όλη τπ θηραϊκή 
κοινωνία και tous συνδημότεε 
pas, ακόμη κι αν χρειαστεί να 
αφήσουμε για λίγο tis δουλειέ$ 
pas, σε μαζικό συλλαλητήριο 
έξω από το Νοσοκομείο θήραε 
την Κυριακή 1 1 Σεπτεμβρίου 
otis 1 1 π.μ. Πρόκειται για την 
υγεία pas και την υγεία των 
παιδιών pas!

Καλούμε επίσηε tous το- 
πικούε cpopsis, τα σωματεία 
επαγγελματιών και ξενοδόχων, 
tous συλλόγου5 εκπαιδευτικών, 
tous συλλόγου5 γονέων και 
κηδεμόνων, tis τοπικέε ορ
γανώσει των κομμάτων και 
όλεε τιs ομάδεε πολιτών που 
ανησυχούν για τον κατήφορο 
του νησιού pas σε όλουε tous 
τομείε και ειδικότερα στον τομέα 
ms Υγείαε, να παρευρεθούν σε 
ανοικτή συνάντηση - συζήτηση 
για τα προβλήματα του Γ.Ν.Θ. την 
Δευτέρα 5 Σεπτεμβρίου, ώρα 
18:30 στην πλατεία Καμαρίου 
(έναντι Μυρτιδιώτισσαε).

Η Συντονιστική 
Επιτροπή 
για το Γ.Ν.Θ.

Αντώνηε Καραμολέγκοε, Σαμ
ψών Κατσίπηε, Χριστόφοροε 
Ασιμήε,

Κωσταντίνα Μπαλόγλου, 
Φλώρα Δαμίγου, Γιώργοε Πα- 
παϊώάννου,

Παναγιώτηε Φρεντζάε, Δη- 
μήτρηε Kapnavos, Δπμήτρηε 
Τούληε,

Λουκάε Λιγνόε, Μαρία Πολύ
ζου, Μαρία Μεταξά,

Καρολίνα Ρικάκη, Γιούλα 
Μπίρμπα, Μαργαρίτα Δακορώ- 
νια,

Κύροε Παγκαλίδηε, Ανδρέαε 
Ντούλιαε, Ni'kos Φαρρόε...

(π Συντονιστική Επιτροπή 
Πολιτών θήραε είναι ανοικτή 
σε όλουε!)
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1  Άρση της αναστολής εργασίας των ανεμβολίαστων
υγειονομικών ζητά ο Α. Ξανθός

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

213.04 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Άρση της αναστολής 
εργασίας των 
ανεμβολίαστων 
υγειονομικών 
ζητά ο Α. Ξανθός

Την επιστροφή στην εργασία των ανεμβολίαστων υγειονομι
κών ζητά ο τομεάρχης υγείας του ΣΥΡΙΖΑ και βουλευτής Ρέθυ
μνου Ανδρέας Ξανθός επισημαίνοντας την ανάγκη στήριξης του 
ΕΣΥ. Ειδικότερα, σε γραπτή δήλωσή του αναφέρει:

«Να τελειώσει τώρα η αθλιότητα των αναστολών εργασίας- να 
επιστρέφουν στη δουλειά τους οι εργαζόμενοι και να στηριχθεί το 
ΕΣΥ που καταρρέει

Μεθαύριο 1 Σεπτέμβρη κλείνει ένας χρόνος από την εφαρμογή 
του μέτρου της αναστολής εργασίας των ανεμβολίαστων εργαζο
μένων στο ΕΣΥ. Η κοινωνική αγριότητα αυτής της ρύθμισης και οι 
συνθήκες αναξιοπρέπειας και οικονομικής εξαθλίωσης που έχει δη
μιουργήσει σε χιλιάδες ανθρώπους και στις οικογένειές τους, είναι 
ευρύτατα αντιληπτή. Είναι ντροπή για μια χώρα που υποτίθεται ότι 
λειτουργεί το Κράτος Δικαίου, να καταδικάζονται σε παντελή στέρη
ση μισθού και σε ακραία φτωχοποίηση, εργαζόμενοι που για χρό
νια έχουν υπηρετήσει με εντιμότητα και αφοσίωση το Δημόσιο Σύ
στημα Υγείας, για λόγους που δεν έχουν πλέον καμιά σχέση με την 
προστασία της Δημόσιας Υγείας. Είναι όμως, ταυτόχρονα, εγκλημα
τικά ανεύθυνο να στερείται το ΕΣΥ τις πολύτιμες υπηρεσίες έμπειρου 
υγειονομικού και διοικητικού προσωπικού, σε περίοδο αναζωπύρω
σης της πανδημίας και δραματικής κρίσης στελέχωσης όλων των 
δημόσιων δομών υγείας.

Το «καθεστώς» Μητσοτάκη και προσωπικά ο υπουργός Υγείας κ. 
Πλεύρης έχουντην αποκλειστική πολιτική ευθύνη γι'αυτή την αθλιό
τητα. Χωρίς καμιά επιστημονική τεκμηρίωση και νομιμοποίηση, χω
ρίς θετική γνωμοδότηση από κανένα αρμόδιο θεσμικό όργανο της 
Ελληνικής Πολιτείας (Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων, Εθνική Επιτροπή 
Εμβολιασμών, Εθνική Επιτροπή Βιοηθικής κλπ), χωρίς ανάλογη σύ
σταση των διεθνών (ΠΟΥ) ή ευρωπαϊκών οργανισμών (ECDC). Την 
ώρα της πλήρους αναστολής όλων των μέτρων πρόληψης της δια- 
σποράς του ιού και αρκετούς μήνες μετά το «σφύριγμα λήξης» της 
πανδημίας από την κυβέρνηση, η αναστολή εργασίας των εργαζο
μένων στο ΕΣΥ είναι το μόνο μέτρο υποχρεωτικότητας που υπερα
σπίζεται με πάθος η κυβέρνηση. Αυτή η εμμονή έχει πολιτική εξήγη
ση: οφείλεται στην - ακροδεξιάς κοπής - αντίληψη «μηδενικής ανο
χής», τιμωρητισμού και «σιδηράς πυγμής», που είναι στο «DNA» του 
αυταρχικού και σκληρά νεοφιλελεύθερου συστήματος Μητσοτάκη.

Ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, παρά την καθαρή δημόσια τοποθέτηση του υπέρ 
του καθολικού εμβολιασμού ως κρίσιμου «εργαλείου» αναχαίτισης 
της πανδημίας, θεωρεί ταυτόχρονα ότι πρέπει να τελειώνουμε με την 
αθλιότητα των αναστολών εργασίας στο ΕΣΥ. Γιατί το δικαίωμα στην 
εργασία και στην αξιοπρέπεια είναι ιερό και απαραβίαστο. Και γιατί 
η αποτροπή του λειτουργικού black out στο ΕΣΥ και η στήριξη των 
δημόσιων δομών υγείας που παραπαίουν, είναι όρος για την υπέρ
βαση της υγειονομικής κρίσης και για την προστασία της Δημόσι
ας Υγείας.

Να γυρίσουν λοιπόν άμεσα στη δουλειά τους όλοι οι εργαζόμενοι 
του ΕΣΥ που είναι σε αναστολή, με συστηματικούς διαγνωστικούς 
ελέγχους και υψηλά standards ασφάλειας για όλο το προσωπικό 
και για τους ασθενείς. Αλλά και με μέτρα ενδυνάμωσης του δημόσι
ου συστήματος υγείας. Αυτό πρακτικά σημαίνει να τελειώνουμε μια 
ώρα αρχύτερα όχι μόνο με το καθεστώς των αναστολών, αλλά καίμε 
το «καθεστώς» Μητσοτάκη».
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1  A. ΞΑΝΘΟΣ: Να τελειώσει τώρα η αθλιότητα των
αναστολών εργασίας και να στηριχθεί το ΕΣΥ που καταρ
...

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

294.47 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Α. ΞΑΝΘΟΣ: Να τελειώσει τώρα η αθλιότητα των αναστολών εργασίας 
και να στηριχθεί το ΕΣΥ που καταρρέει
«Να τελειώσει τώρα η αθλιότητα των αναστολών ερ
γασίας, να επιστρέφουν στη δουλειά τους οι εργαζόμε
νοι και να στηριχθεί το ΕΣΥ που καταρρέει», ζητά ο 
βουλευτής Ρέθυμνου και τομέαρχης Υγείας Ανδρέας 
Ξανθός.

Αναλυτικά η δήλωση του:
“Μεθαύριο 1 Σεπτέμβρη κλείνει ένας χρόνος από την εφαρμογή 

του μέτρου της αναστολής εργασίας των ανεμβολίαστων εργα
ζομένων στο ΕΣΥ. Η κοινωνική αγριότητα αυτής της ρύθμισης και 
οι συνθήκες αναξιοηρέπειας και οικονομικής εξαθλίωσης που έχει 
δημιουργήσει σε χιλιάδες ανθρώπους και στις οικογένειές τους, 
είναι ευρύτατα αντιληπτή. Είναι ντροπή για μια χώρα που υπο
τίθεται ότι λειτουργεί το Κράτος Δικαίου, να καταδικάζονται σε 
παντελή στέρηση μισθού και σε ακραία φτωχοποίηση, εργαζόμενοι 
που για χρόνια έχουν υπηρετήσει με εντιμότητα και αφοσίωση το 
Δημόσιο Σύστημα Υγείας, για λόγους που δεν έχουν πλέον καμιά 
σχέση με την προστασία της Δημόσιας Υγείας. Είναι όμως, ταυ

τόχρονα, εγκληματικά ανεύθυνο να στερείται το ΕΣΥ τις πολύτι
μες υπηρεσίες έμπειρου υγειονομικού και διοικητικού προσωπι
κού, σε περίοδο αναζωπύρωσης της πανδημίας και δραματικής 
κρίσης στελέχωσης όλων των δημόσιων δομών υγείας.

Το «καθεστώς» Μητσοτάκη και προσωπικά ο Υπουργός Υγεί
ας κ.Πλεύρης έχουν την αποκλειστική πολιτική ευθύνη γι’ αυτή 
την αθλιότητα. Χωρίς καμιά επιστημονική τεκμηρίωση και νομι
μοποίηση, χωρίς θετική γνωμοδότηση από κανένα αρμόδιο θεσμικό 
όργανο της Ελληνικής Πολιτείας (Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων, 
Εθνική Επιτροπή Εμβολιασμών, Εθνική Επιτροπή Βιοηθικής 
κλπ), χωρίς ανάλογη σύσταση των διεθνών (ΠΟΥ) ή ευρωπαϊ
κών οργανισμών (ECDC). Την ώρα της πλήρους αναστολής όλων 
των μέτρων πρόληψης της διασποράς του ιού και αρκετούς μή
νες μετά το «σφύριγμα λήξης» της πανδημίας από την κυβέρνη
ση, η αναστολή εργασίας των εργαζομένων στο ΕΣΥ είναι το μόνο 
μέτρο υποχρεωτικότητας που υπερασπίζεται με πάθος η κυβέρ
νηση. Αυτή η εμμονή έχει πολιτική εξήγηση: οφείλεται στην - 
ακροδεξιάς κοπής- αντίληψη «μηδενικής ανοχής», τιμωρητισμού 
και «σιδηράς πυγμής», που είναι στο «DNA» του αυταρχικού και

σκληρά νεοφιλελεύθερου συστήματος 
Μητσοτάκη.

Ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, παρά την καθαρή δη
μόσια τοποθέτηση του υπέρ του καθο
λικού εμβολιασμού ως κρίσιμου «εργαλείου» αναχαίτισης της παν
δημίας, θεωρεί ταυτόχρονα ότι πρέπει να τελειώνουμε με την 
αθλιότητα των αναστολών εργασίας στο ΕΣΥ. Γιατί το δικαίωμα 
στην εργασία και στην αξιοπρέπεια είναι ιερό και απαραβίαστο. 
Και γιατί η αποτροπή του λειτουργικού black out στο ΕΣΥ και η 
στήριξη των δημόσιων δομών υγείας που παραπαίουν, είναι όρος 
για την υπέρβαση της υγειονομικής κρίσης και για την προστα
σία της Δημόσιας Υγείας.

Να γυρίσουν λοιπόν άμεσα στη δουλειά τους όλοι οι εργαζό
μενοι του ΕΣΥ που είναι σε αναστολή, με συστηματικούς δια
γνωστικούς ελέγχους και υψηλά standards ασφάλειας για όλο το 
προσωπικό και για τους ασθενείς. Αλλά και με μέτρα ενδυνάμω
σης του δημόσιου συστήματος υγείας. Αυτό πρακτικά σημαίνει να 
τελειώνουμε μια ώρα αρχύτερα όχι μόνο με το καθεστώς των ανα
στολών, αλλά και με το «καθεστώς» Μητσοτάκη”.
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1  Ο κύβος ερρίφθη
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

629.3 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

0 kuPos ερρίφΰη
η Πράσινο φωε από την επιτροπή εμπειρογνωμόνων για άνοιγμα 
των σχολείων χωρίε μάοκεε και self tests οε ραΡητέε και εκπαιδεοτικοόε
Μαθητές και εκπαιδευτικοί θα 
προσέλθουν στις σχολικές τά
ξεις για το πρώτο φετινό κου
δούνι χωρίς προστατευτικές μά
σκες και υποχρεωτικά τεστ.
Οι αντιρρήσεις μιας μικρής μει
οψηφίας των μελών της επιτρο
πής των εμπειρογνωμόνων κάμ
φθηκαν και έτσι χθες άναψε το 
πράσινο φως ώστε και τα σχο
λεία να επιστρέφουν σε ρυθ
μούς ... κανονικότητας!

Το στίγμα των προθέσεων 
του υπουργείου Παιδείας για 
λιγότερα μέτρα στα σχολεία είχε 
δώσει νωρίτερα τις προηγούμε
νες ημέρες η υπουργός Παιδείας 
Νίκη Κεραμέως. «Η τάση είναι 
για τα ηπιότερα δυνατά μέτρα, 
γιατί πλέον έχουμε επιστρέφει 
στην κανονικότητα» ανέφερε, 
προσθέτοντας ότι βρίσκεται σε 
συνεχή συνεργασία με τον Θά- 
νο Πλεύρη,τον ΕΟΔΥ και τους 
ειδικούς επιστήμονες.

Στο ίδιο μήκος κύματος κι
νήθηκε με τις δηλώσεις του και 
ο Θάνος Πλεύρης. «Θέλουμε 
τα σχολεία να είναι πολύ κοντά 
στην κανονικότητα» σημείω
σε ο υπουργός Υγείας. «Η λογι
κή που έχουμε είναι ότι προσπα
θούμε να μην έχουμε μέτρα τα 
οποία δεν χρειάζονται ή μέτρα 
υποχρεωτικότητας, αυτό να εί
ναι και το μοντέλο στα σχολεία» 
ανέφερε.

Σε άλλη γραμμή από τους 
Πλεύρη - Κεραμέως η αναπλη- 
ρώτρια υπουργός Υγείας Μίνα 
Γκάγκα, η οποία φάνηκε επιφυ
λακτική, λέγοντας πως ο χειμώ
νας είναι μπροστά και ο κορο- 
νοϊός «μας έβγαλε πολλές φο
ρές ψεύτες». Επισήμανε πως 
τα πράγματα από δω και πέρα 
φαίνεται να είναι ήπια, ενώ πρό- 
σθεσε πως τα σχολεία θα ξεκι
νήσουν «λίγο πιο χαλαρά» και 
«μάλλον» χωρίς μάσκες.

Διχασμόβ
Την ίδια ώρα η επιστημονική 
κοινότητα παραμένει διχασμέ
νη, με μια σειρά επιστημόνων να 
ζητούν τη λήψη μέτρων ώστε να 
επιτευχθεί η επιστροφή των μα
θητών στις τάξεις με ασφάλεια 
και μια άλλη ομάδα ειδικών να 
υποστηρίζει πως οι συνθήκες 
επιτρέπουν την κατάργηση των 
μέτρων. Ωστόσο, ανάμεσα σε 
αυτές τις δύο ομάδες υπάρχουν 
καθηγητές, όπως ο Δημοσθένης 
Σαρηγιάννης, οι οποίοι ναι μεν 
παραδέχονται πως οι συνθήκες 
για κατάργηση υπερβολικών μέ
τρων είναι ευνοϊκές, ωστόσο το
νίζουν πως μέτρα όπως ο εξαε- 
ρισμός στις τάξεις είναι απαραί
τητα.

Διαμετρικά αντίθετη όμως 
με το άνοιγμα των σχολείων χω
ρίς μάσκες και περιοριστικά μέ

τρα δήλωσε τις προηγούμενες 
ημέρες και η ΠΟΕΔΗΝ, καθώς 
ήδη νοσηλεύονται αρκετά παι
διά με κορονοϊό στα νοσοκο
μεία όλης της χώρας, όπως ανέ
φερε ο πρόεδρός της Μιχάλης 
Γιαννάκος.

«Με τέτοιον υψηλό αριθμό- 
ρεκόρ νοσηλευόμενων παιδιών 
το καλοκαίρι στα νοσοκομεία εί
ναι μεγάλο το ρίσκο να συζητά
με για το άνοιγμα των σχολείων 
χωρίς τεστ και μάσκες» επισήμα- 
νε και πρόσθεσε πως θα πρέπει 
να προστατευτούν πω» αποτελε
σματικά τα άτομα με υποκείμε
να νοσήματα.

«Κάποιος με υποκείμενα νο
σήματα που πεθαίνει από κορο- 
νόίό δεν θα πέθαινε εάν δεν κόλ
λαγε κορονοϊό. Ως εκ τούτου θα 
πρέπει να είμαστε προσεκτικοί 
εν όψει φθινοπώρου και χειμώ
να» κατέληξε.

Την ίδια ώρα, σημάδια απο- 
κλιμάκωσης έδειξαν τα χθεσι
νά στοιχεία του ΕΟΔΥ, καθώς 
την εβδομάδα μεταξύ 22 και 28 
Αυγούστου υπήρξε μείωση σε 
κρούσματα, θανάτους, διασω- 
ληνωμένους και εισαγωγές. Συ
γκεκριμένα, ανακοίνωσε ότι την 
εβδομάδα αναφοράς καταγρά
φηκαν 50.579 κρούσματα, 117 
διασωληνωμένοι στις ΜΕΘ, 202 
θάνατοι ασθενών και 1.173 εισα
γωγές.
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1  Εξαθλιωμένοι οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί που
είναι έναν χρόνο σε αναστολή εργασίαε

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

212.1 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εξαθλιωμένοι 
οι ανεμβοϋΐαστοι 
υγειονομικοί ποο 
είναι έναν χρόνο σε 
αναστολή εργασίαε

Επαγγελματική περιθωριοπα'ηση, οικονομική 
εξαθλίωση και κοινωνικός στιγμαησμός. Αυτά εί
ναι τα συναισθήματα που κυριαρχούν στη συ
ντριπτική πλειονότητα των ανεμβολίαστων υγει
ονομικών, α οποίοι συμπληρώνουν έναν χρόνο 
από την ημέρα που, με εντολή της κυβέρνησης, 
εκδιώχθηκαν από τις δουλειές τους.

Το ημερολόγιο έδειχνε 31 Αυγούστου 2021, 
όταν ο θάνος Πλεύρης υπέγραφε και ανακοί
νωνε τη διάταξη που προέβλεπε ότι α ανεμβο- 
λίαστοι υγειονομικοί τίθενται εκτός ΕΣΥ. Εναν 
χρόνο μετά, το μέτρο των αναστολών εργασί
ας στους υγειονομικούς κρίθηκε στην πράξη 
μη αποδοτικό, ενώ το αποτέλεσμα της απουσί
ας των έμπειρων και ικανών υγειονομικών από 
το σύστημα είναι εμφανές στη λειτουργία των νο
σοκομειακών ιδρυμάτων αλλά και των παρεχό

μενων υπηρεσιών υγείας. Σήμερα, που η ελλη
νική κοινωνία ζει στην επικράτεια του κυβερνη
τικού τέλους της πανδημίας και της επιστροφής 
στην κανονικότητα, α ανεμβολίασιοι υγειονομι
κοί α οποίοι βρίσκονται σε αναστολή εργασίας 
και υπολογίζεται ότι φτάνουν τους 3.500 βιώνουν 
ένα επαγγελματικό, κοινωνικό αλλά και προσω
πικό αδιέξοδο, μη μπορώντας να γνωρίζουν την 
ημερομηνία επιστροφής στις δουλειές τους.

Αλλωστε ο θάνος Πλεύρης έχει προαναγ
γείλει πως η αναστολή θα φτάσει σίγουρα έως 
τις 31 Δεκεμβρίου 2022, ενώ κύκλοι του υπουρ
γείου Υγείας αφήνουν να εννοηθεί πως με την 
έλευση των νέων εμβολίων κατά του Covid θα 
υπάρξει νέου είδους υποχρεωτικόττττα εμβολια
σμού στους υγειονομικούς.

Το εντυπωσιακό στοιχείο, όμως, το οποίο

επιβεβαιώνει πως οι λόγοι πίσω από την απόφα
ση της αναστολής δεν σχετίζονται με τη δημό
σια υγεία, είναι όπ η Ελλάδα είναι από τις ελάχι
στες χώρες του δυτικού κόσμου α οποίες εφαρ
μόζουν πολιτική «ηογκρόμ» κατά των ανεμβολίσ- 
στων υγειονομικών.

Η πραγματικότητα είναι πως οι ανεμβολί- 
αστοι υγειονομικά θυσιάζονται ως σύγχρονες 
«Ιφιγένειες» στον βωμό της ιδιωτικοποίησης του 
ΕΣΥ κα της εισόδου των ιδιωτών στα δημόσια 
νοσοκομεία. Η διατήρηση της αναστολής εργα- 
σάς των ανεμβολίαστων υγειονομικών aval ένα 
πολιτικό έγκλημα που «εγκέφαλο» έχει την κυ
βέρνηση, εκτελεστικό βραχίονα προσωπικά τον 
υπουργό Υγείας και θύμα τη ζωή και την αξιο
πρέπεια υγειονομικών, τους οποίους μέχρι πρότι
νος χειροκροτούσαμε όλα στα παράθυρά μας.
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1  Στη μέγγενη των τραγικών ελλείψεων σε μέσα και
προσωπικό

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

508.83 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Στη μέγγενη των τραγικών ελλείψεων σε μέσα και προσωπικό

Τ
ις τραγικές ελλείψεις που κάνουν τη λειτουρ
γία των νοσοκομείων εφιαλτική για υγειονομι
κούς και ασθενείς αποτυπώνουν οι καταγγελί
ες σωματείων υγειονομικών, που βρίσκονται στην 

πρώτη γραμμή της υπεράσπισης της υγείας και 
της ζωής του λαού.

Επιχειρηματική λειτουργία, προώθηση των ΣΔΙΤ 
και λύσεις - μπαλώματα για την κάλυψη όπως - ό
πως των μεγάλων κενών παραμένουν στην ημερή
σια διάταξη των κυβερνητικών «λύσεων», την ίδια 
στιγμή που τα νοσοκομεία όλο και υπερφορτώνο
νται μετά από δυόμισι χρόνια πανδημίας.

Ολο και χειροτερεύει 
η κατάσταση
στο Νοσοκομείο Ζακύνθου

Μια τέτοια δύσκολη κατάσταση αντιμετωπίζει και 
το Νοσοκομείο Ζακύνθου, με σοβαρές συνέπειες 
για τους κατοίκους και τους χιλιάδες επισκέπτες. 
Την ώρα που μόνο τον φετινό Ιούλη οι αφίξεις μό
νο απ’ το αεροδρόμιο έφτασαν τις 451.318 άτομα, 
περισσότερα κατά 36.402 σε σχέση με την αντί
στοιχη περίοδο του 2019, μεγαλώνοντας σε υπερ
μεγέθη νούμερα και τις ανάγκες στον τομέα της 
Υγείας, το προσωπικό του προσπαθεί να ανταπε- 
ξέλθει μέσα από τεράστιες δυσκολίες, ενώ οι κίν
δυνοι οξύνονται.

Κορυφή του «παγόβουνου» αποτέλεσε η Ορθο
πεδική κλινική όπου δεν υπήρχε γιατρός πρόσφα
τα, αφού από τους έξι αναγκαίους (τέσσερις ειδι
κευμένους, δύο ειδικευόμενους), υπηρετούν μό
λις δύο, που ήταν σε αναρρωτική άδεια.

Μάλιστα, σε μια πάγια τακτική Διοικήσεων, 6ης 
ΥΠΕ και υπουργείου, η ευθύνη ρίχτηκε στους για
τρούς, παρά το γεγονός ότι τα κενά είναι γνωστά, 
μεγάλα και δεν καλύφθηκαν απ’ τη σημερινή κυ
βέρνηση της ΝΔ, ούτε τις προηγούμενες (ΣΥΡΙ- 
ΖΑ, ΠΑΣΟΚ κ.ά.).

«Αν μας τύχουν ταυτόχρονα, κάτι όχι σπάνιο αλλά 
αρκετά σύνηθες ειδικά την καλοκαιρινή περίοδο, 
δύο ή και τρία τροχαία, ακόμη και αν δεν είναι πολύ

σοβαρά, οι κίνδυνοι μεγαλώνουν λόγω της έλλει
ψης προσωπικού (γιατρών, νοσηλευτών κ.ά.), συ
νολικά αλλά και συγκεκριμένα, όπως σε ειδικότη
τες ορθοπεδικών, χειρουργών κ.α.», μας μεταφέ
ρει ο γραμματέας της ΕΝΙΖ, Ιάσονας Οικονόμου, 
χαρακτηρίζοντας οριακή την κατάσταση, αφού α
πό τις 64 θέσεις ειδικευμένων ιατρών που προ- 
βλέπονται υπηρετούν μόλις 35 και 6 ειδικευό
μενοι από τους 20 που απαιτούνται.

Προειδοποιεί μάλιστα ότι η κατάσταση θα δυ
σκολέψει ακόμη περισσότερο έως το τέλος του 
χρόνου, αφού συνταξιοδοτούνται έως τότε ένας α
πό τους δύο νεφρολόγους της Μονάδας Τεχνητού 
Νεφρού, ένας από τους δύο γυναικολόγους και έ
νας από τους τρεις πνευμονολόγους, ενώ στην Πα
θολογική υπηρετούν μόλις δύο μόνιμοι παθολόγοι 
και μία με σύμβαση Covid, συνταξιούχος. Την ίδια 
ώρα, δεκάδες είναι οι κενές θέσεις νοσηλευτών 
οι περισσότεροι εκ των οποίων είναι συμβασιού- 
χοι σε παράταση, με το «ένα πόδι» εκτός του νο
σοκομείου σε καθεστώς ομηρίας, ενώ στους μό
νιμους που έχουν απομείνει, οφείλονται δεκάδες 
ρεπό και άδειες στον καθένα.

Ιδιαίτερα για τη Μονάδα Τεχνητού Νεφρού, με 
την υπερπροσπάθεια των δύο γιατρών σήμερα κα
λύπτονται 30 ασθενείς, ενώ οι προδιαγραφές του 
χώρου απαιτούν τρεις γιατρούς με κάλυψη 10 α
τόμων ο καθένας.

Σήμερα, υπάρχουν κάτοικοι που αναγκάζονται 
να ταξιδεύουν δύο με τρεις φορές τη βδομάδα ε
κτός νησιού ή ακόμη και να αλλάζουν τόπο κατοι
κίας, για αιμοκάθαρση εφόσον πρόκειται για ζή
τημα ζωής ή θανάτου. Δεκάδες άλλοι επιπλέον 
ταξιδεύουν για άλλα ζητήματα που δεν αντιμετω
πίζονται στη Ζάκυνθο (π.χ. πολλοί καρκινοπαθείς).

«Γίνεται προσπάθεια να κουκουλωθούν τα προ
βλήματα, να ωραιοποιηθεί η κατάσταση. Συμβά- 
λει η τακτική υπουργείου και Διοικήσεων που 
προβάλλουν ότι γιατροί διαφορετικών ειδικοτή
των μπορούν να αντιμετωπίζουν περιστατικά ά
σχετα με αυτές, όπως π.χ. χειρουργοί, ορθοπε
δικά. Σε αυτή την τακτική αναφέρθηκε σε πρό
σφατη επίσκεψή της στο νησί και η υφυπουρ
γός Μίνα Γκάγκα», σημειώνει ο Ιάσονας Οικονό

μου, τονίζοντας ότι αυτό δεν πρέπει να γίνει απο
δεκτό απ’ τους εργαζόμενους στα νοσοκομεία και 
συνολικά απ’ τον λαό.

Τα προβλήματα του ΓΝ Ζακύνθου αναδεικνύ- 
ουν σταθερά το Εργατικό Κέντρο, συνδικάτα και 
άλλοι φορείς. Απαιτούν μάλιστα λύσεις, πριν ακό
μη αυτό μεταστεγαστεί στο κτίριο που στεγάζεται 
σήμερα (σχεδόν δέκα χρόνια πριν). Η αναγκαία με
ταφορά έγινε, χωρίς μέχρι και σήμερα με ευθύνη 
κυβερνήσεων (ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ κ.ά.) να κα
λύπτονται οι απαραίτητες θέσεις ιατρικού, νοση
λευτικού και παραϊατρικού προσωπικού. Αντιθέ- 
τως, σαν «μανιτάρια» ξεφυτρώνουν και στο νησί 
διάφορα «ιατρικά κέντρα», εκμεταλλευόμενα τα 
«κενά» του δημόσιου τομέα, ιδιαίτερα το καλοκαί
ρια και ειδικά στις πιο τουριστικές περιοχές. Δεν 
είναι τυχαίο, άλλωστε, ότι έχουν ιδιαίτερα κερδο
φόρα δραστηριότητα σε Λαγανά και Τσιλιβί, όπου 
η τουριστική κίνηση είναι πολύ μεγάλη.

Στα μεγάλα προβλήματα του νοσοκομείου ανα
φέρθηκε πρόσφατα και η ΤΕ Ζακύνθου του ΚΚΕ, 
καλώντας, μεταξύ άλλων, να δυναμώσει τώρα ο 
αγώνας του λαού, σε συμπόρευση με το Κόμμα 
για ένα σύγχρονο, πλήρως ανεπτυγμένο και δω
ρεάν κρατικό σύστημα Υγείας - Πρόνοιας, κατα
θέτοντας και Ερώτηση στη Βουλή. Την άμεση στε- 
λέχωση του Νοσοκομείου απαίτησε με παρέμβα
σή της στο τελευταίο Περιφερειακό Συμβούλιο I- 
ονίων Νήσων και η «Λαϊκή Συσπείρωση».

ΓΝ Βόλου: Χωρίς εφημερίες 
για πέντε μέρες 
τον Σεπτέμβρη 
η Χειρουργική κλινική

Σε ένα ακόμα χαρακτηριστικό δείγμα της κατά
στασης, την αδυναμία της Χειρουργικής κλινικής 
του ΓΝ Βόλου να εφημερεύσει καθ’ όλη τη διάρ
κεια του μήνα Σεπτέμβρη κοινοποίησε ο διευθυ
ντής της, Δημήτρης Λύτρας, προς τη διοίκηση του 
Νοσοκομείου, τον Ιατρικό Σύλλογο και την Εισαγ

γελία της πόλης, τονίζοντας πως το προσωπικό δεν 
επαρκεί για να καλύψει όλες τις μέρες του μήνα. 
Αυτό σημαίνει πως το πρόγραμμα εφημέρευσης 
θα μείνει κενό για πέντε μέρες.

Εκείνες τις μέρες δεν θα εφημερεύει ειδικός 
γιατρός και ο ειδικευόμενος που θα υπάρχει ουσι
αστικά δεν θα μπορεί να ασκεί καμία ιατρική πρά
ξη, καθώς δεν θα έχει την προβλεπόμενη επίβλε
ψη από ειδικό γιατρό. Αυτό σημαίνει πως εκείνες 
τις μέρες οι ασθενείς θα πρέπει να απευθύνονται 
σε άλλα νοσοκομεία της περιοχής, χιλιόμετρα μα
κριά από τον τόπο κατοικίας τους.

Ενδεικτικά, στη Χειρουργική κλινική του Νο
σοκομείου Βόλου εδώ και 15 μήνες υπάρχουν 
μόλις 5 ειδικοί γιατροί, οι οποίοι εδώ και μήνες 
ξεπερνούν κατά πολύ τα εργασιακά ωράρια αλλά 
και τον αριθμό των προβλεπόμενων εφημεριών. 
Ταυτόχρονα, ενώ υπάρχει αίτημα από τον Απρίλη 
για την πρόσληψη δύο χειρούργων, στην τελευ
ταία προκήρυξη δεν προβλέπεται καμία θέση για 
τη Χειρουργική κλινική.

Αξίζει να σημειωθεί πως εξαιτίας της υποστε- 
λέχωσης αυτό συμβαίνει και με άλλες κλινικές και 
τμήματα, καθώς δεν επαρκεί ο αριθμός τους για την 
ορθή κάλυψη των εφημεριών. Ενδεικτικές ήταν οι 
επισημάνσεις της Τομεακής Επιτροπής Μαγνησί
ας του ΚΚΕ, μετά από περιοδεία του βουλευτή του 
Κόμματος Γιώργου Λαμπρούλη, τον προηγούμενο 
Ιούνη, που τόνιζε ότι μονάχα το 53% των θέσεων 
που ορίζει το οργανόγραμμα είναι καλυμμένες, 
ενώ παράλληλα οι πρόσφατες συνταξιοδοτήσεις 
τεσσάρων ακόμη γιατρών θα εντείνουν το πρόβλη
μα των τραγικών ελλείψεων σε ιατρικό και νοση
λευτικό προσωπικό. Την ίδια ώρα, στο τέλος του 
έτους θα λήξουν οι συμβάσεις εκατοντάδων εργα
ζομένων, ενώ παραμένουν σε αναστολή εργασίας 
και 54 εργαζόμενοι που δεν έχουν εμβολιαστεί.

Απέναντι σε αυτή την κατάσταση, τα σωματεία 
των υγειονομικών στο νοσοκομείο τονίζουν ότι θα 
πάρουν αγωνιστικές πρωτοβουλίες διεκδικώντας 
αύξηση της κρατικής χρηματοδότησης, μαζικές 
προσλήψεις μόνιμου προσωπικού για την πλήρη 
στελέχωσή του.
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1  Mεσαιωνας αε νοοοκομείο
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

530.01 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

η Σοκπριστική καταγγελία για ξυλοδαρμό 
και κακοπο ΐηοη 98χρονου πσδενούε 
στο «Παπαγεωργίου»/ Τι απαντά η διοίκηση

Meoaiiums
Τις δικές της απαντήσεις έδωσε π διοίκηση του Νο
σοκομείου «Παπαγεωργίου», μετά την καταγγελία για 
ξυλοδαρμό και κακοποίηση 98χρονου ασθενούς, που 
βρέθηκε με μώλωπες στο σώμα και δεμένος σε κρε
βάτι στην Ουρολογική Κλινική.
Η εξήγηση που δίνεται για τους μώλωπες είναι ότι «οφεί
λονται στη λήψη αντιπηκτικών φαρμάκων και τη βίαιη από 
τον ίδιο τον αοθενή αφαίρεση των 
περιφερικών φλεβοκαθετήρων, και 
όχι σε βιαιοπραγία».

Η διοίκηση του «Παπαγεωργί
ου» επισημαίνει ότι τηρήθηκαν όλα 
τα πρωτόκολλα, μετά τη διάγνωση 
του ασθενούς με οργανικό ψυχο- ] 
σύνδρομο και τη νοσηλεία του λόγω : 
αιματουρίας, με ιστορικό Ca προστά
τη και λήψη αντιπηκτικής αγωγής λό
γω κολπικής μαρμαρυγής.

Η υπόθεση ήρθε στο φως με
τά την καταγγελία του γιου του ασθενούς στο υπουργείο 
Υγείας και στα social media πως, κατά τη διάρκεια της νο
σηλείας του πατέρα του, στις 26 Αυγούστου, σηκώθηκε 
από το κρεβάτι του για να φορέσει κάτι επειδή κρύωνε 
και, όταν επέστρεψε, δύο νοσοκόμες τοποθέτησαν κά
γκελα στο κρεβάτι του και χωρίς λόγο τού έδεσαν τα χέ
ρια με γάζες.

«Μάταια ρωτούσε γιατί τον δένουν. Δεντου έδιναν κά
ποια απάντηση, αλλά χρησιμοποιώντας βία προσπαθού
σαν να τον δέσουν στα κάγκελα... Αν και είναι 98 ετών, 
προσπάθησε να ανηδράσει και έσπρωξε τη μια νοσοκόμα 
με το δεξί του χέρι, η οποία όμως άρχισε να τον χτυπά στο 
μπράτσο, προκαλώντας του μώλωπες που είναι ακόμη εμ
φανείς. Υστερα από αυτό “παραδόθηκε” και τον έδεσαν» 

κατήγγειλε ο Νίκος Ασλανίδης. 
Απαντώντας, η διοίκηση του 

I «Παπαγεωργίου» παραδέχεται 
ότι δέθηκε ο ασθενής προκει- 
μένου να μην πέσει από το κρε
βάτι. «Για την πρόληψη μιας εν
δεχόμενης πτώσης, λόγω των 
επανειλημμένων προσπαθειών 
έγερσης από την κλίνη, όπως 
συνηθίζεται σε περιπτώσεις ψυ
χοκινητικά ανήσυχων ασθενών 
και πάντοτε ύστερα από ιατρική 

οδηγία α) τοποθετήθηκε το συνηθισμένο κιγκλίδωμα προ- 
κειμένου να αποφευχθεί πτώση του και, β) λόγω της έντο
να επαναλαμβανόμενης προσπάθειας αφαίρεσης των κα
θετήρων από τον ίδιο, περιορίστηκαν με ατραυματικούς 
ιμάντες τα άνω άκρα του για να αποφευχθεί ο αυτοτραυ- 
μαπσμός του» σημειώνεται στην ανακοίνωση του νοσο
κομείου.

αε νοοοκομείο
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